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Π Ρ Ο Σ Κ Λ Η Σ Η  
 

Καλείστε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν με αυτές 

του άρθρου 6 του ν.5056/2023,και του του άρθρου 67Α του ν.3852/2010 να συμμετέχετε την 

Παρασκευή 31 Ιανουαρίου 2025 και ώρα 19:30 στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Καταστήματος Κόνιτσας, σε ειδική δια ζώσης συνεδρίαση Λογοδοσίας της Δημοτικής αρχής, για 

συζήτηση στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης: 

Θέμα 1ο 

Με την υπ’ αριθ. 279/2019 ΑΔΣ Δήμου Κόνιτσας, ψηφίστηκε η αποδοχή ένταξης της 

πράξης με το ακρωνύμιο ‘STONE ART’ στο πρόγραμμα INRERREG Ελλάδα-Αλβανία 2014-

2020. Μεταξύ άλλων, στο πρόγραμμα περιλαμβάνονταν και το έργο «Επισκευή-

αποκατάσταση Σχολαρχείου ΤΚ Βούρμπιανης Δήμου Κόνιτσας». Μετά τις προβλεπόμενες 

διαδικασίες κατακυρώθηκε σε ανάδοχο το παραπάνω έργο. 

Ζητώ ενημέρωση σχετικά με το αν έχει γίνει οριστική παραλαβή του έργου, αν έχει 

εξοφληθεί ο ανάδοχος του έργου και αν και πότε ο Δήμος Κόνιτσας προτίθεται να διαθέσει 

πίστωση για την αποπεράτωση του Σχολαρχείου στη ΔΚ Βούρμπιανης, ώστε να καταστεί 

λειτουργικό για να εξυπηρετήσει το σκοπό του προγράμματος που εντάχθηκε, πράγμα το 

οποίο αποτελεί υποχρέωση των εταίρων του προγράμματος. 

Αικατερίνη Λ. Δημαράτου 

Θέμα 2ο 

κ.Δήμαρχε, θα θέλαμε να μας ενημερώσετε 

α) για τον αριθμό των απευθείας αναθέσεων υπηρεσιών καθώς και το συνολικό ποσό για 

το έτος 2024 

β) για τον αριθμό των απευθείας αναθέσεων προμηθειών καθώς και το συνολικό ποσό για 

το έτος 2024 

γ) για τον αριθμό των απευθείας αναθέσεων έργων καθώς και το συνολικό ποσό για το 

έτος 2024 και 

δ) για τον αριθμό των αναθέσεων που έχετε προσφυγή στην ανοικτή ή κλειστή 

διαπραγμάτευση, τους τίτλους των αναθέσεων , το ύψος του ποσού αυτών ανά περίπτωση 

για το έτος 2024. 

Δημήτριος X. Χήρας 

 

  



 

 

Θέμα 3ο 

"Η έναρξη της συνεργασίας του Δήμου μας με το Ίδρυμα Ωνάση αποτελεί ορόσημο για τα 

Πολιτιστικά δρώμενα του Δήμου μας. Εκτός του φεστιβάλ που διοργανώνει κάθε χρόνο η 

Στέγη του Ιδρύματος Ωνάση με τον κύριο Christopher King, πέρυσι το χειμώνα ξεκίνησαν 

κ τα γυρίσματα μιας σειράς ντοκιμαντέρ σε συνεργασία με την COSMOTE που αφορούν 

την παραδοσιακή μας μουσική κ την περιοχή μας. Η προβολή της περιοχής μας μέσα από 

αυτές τις δράσεις σε Ελλάδα κ εξωτερικό είναι μεγάλη κ κινείται ανοδικά κάθε χρόνο. Ο 

ίδιος είχα ζητήσει κ πέρυσι στενότερη συνεργασία με το ίδρυμα σε πολιτιστικά θέματα κ 

θέματα Παιδείας. (Όλοι ενημερωθήκατε τελευταία για τα Ωνάσεια πρότυπα Σχολεία που 

θα δημιουργηθούν σε διάφορες πόλεις της Πατρίδας μας). Πέρυσι τον Ιούνιο μετά την 

λήξη του φεστιβάλ ο κύριος Δήμαρχος μας ενημέρωσε ότι έγιναν συναντήσεις με τον 

Πρόεδρο κ στελέχη του Ιδρύματος. Σε αυτές τις συναντήσεις συζητήθηκε κ μας 

ανακοινώσατε ότι το Ίδρυμα προτίθεται να προσφέρει χρηματικό ποσό για την ενίσχυση 

οικονομικά ασθενέστερων πρωτοετών φοιτητών. Όπως αντιλαμβάνεστε η χρηματική 

δωρεά εκτός του ότι θα δώσει οικονομική ανάσα στους φοιτητές μας, τους ανοίγει 

παράλληλα κ μια πόρτα για μελλοντική ενίσχυσή τους από το Ίδρυμα που χρηματοδοτεί 

πληθώρα υποτροφιών κάθε χρόνο σε Ελλάδα κ εξωτερικό. 

Έχουν περάσει τόσοι μήνες κ δεν έχουμε καμία εξέλιξη επί του θέματος. Επειδή το Ίδρυμα 

εκτελεί τις αποφάσεις του Προέδρου άμεσα (ο ίδιος άλλωστε είναι κ Ταμίας) προσωπικά 

πιστεύω ότι καθυστερεί η Διοίκησή σας κ μετά από τόσους μήνες θεωρώ την καθυστέρηση 

αυτή επιεικώς αδικαιολόγητη. 

Παρακαλώ για την απάντησή σας κ σας ζητώ επίσημα αντίγραφο της αλληλογραφία σας 

με το Ίδρυμα επί του συγκεκριμένου θέματος." 

Αριστείδης Ι. Λαζογιάννης 

 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 

 

Βασίλειος Ι. Σπανός 


